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DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
SEKTIONSSTYRELSEN

Styrelsemötesprotokoll
2021–03–09

Protokoll styrelsemöte S08 2021–03–09

Närvaro: Kaspian Jakobsson Ordförande
Josefin Wetterstrand Vice Ordförande
Joel Bäcker Skattmästare
David Jobrant Informationsansvarig
Love Barany Cafémästare
Victor Winkelmann Näringslivsansvarig
Hannes Östergren Källarmästare
Sean Jentz Aktivitetsansvarig
Marie Ask Uggla Sexmästare
Linus Åbrink Øverphøs
Fred Nordell Revisor
Anna Qvil Revisor
Martin Andersson-Plyming Kårkontakt TLTH
Rasmus Göransson
Jacob Säll Nilsson
Oskar Stenberg

§1 OFMÖ Ordförande Kaspian Jakobsson förklarade mötet öppnat klockan
12:16.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Mötet beslöt att adjungera följande:

• Rasmus Göransson

• Jacob Säll Nilsson

• Oskar Stenberg

§4 Föredragningslista Kaspian Jakobsson berättade att det hade inkommit en sen hand-
ling gällande köp av UPS. En diskussion började gällande huruvi-
da den sena handlingen skulle lyftas på detta möte.

Föredragningslistan godkändes med tillägget att lyfta den sena
handlingen gällande köp av UPS under §14 Köp av UPS.

§5 Val av justerare Mötet beslöt att välja Hannes Östergren till medjusterare.

§6 Föregående
mötesprotokoll

Mötet beslöt att godkänna protokollet:

• Protokoll styrelsemöte S07 2021-03-02

§7 Information från
kåren

Martin Andersson-Plyming berättade att våren är runt hörnet
och att de inte har något att informera om.
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§8 Information PLCD Inget att rapportera.

§9 Information från
kollegierna

Linus Åbrink hade kollegiemöte igår. Där hade de fortsatt disku-
tera kontrakt gällande Nollegasquen. De hade kommit fram till
att det ska finnas ett gemensamt kontrakt mellan alla sektioner
som ska underlätta för turordningen att välja dag för Nollegas-
quen.

Kaspian Jakobsson yrkade på att rösta för att adjungera in Oskar Sten-
berg.

Mötet biföll Kaspians yrkande.

Mötet beslöt att adjungera Oskar Stenberg.

§10 Ekonomisk status Joel Bäcker berättade att mer pengar rullar in från TeknikFokus.
Han lyfte även frågan om Styrelsen önskade att få ekonomiska
rapporter på ett särskilt format.

§11 Utskottsrapporter Alla i styrelsen har gjort sina utskottsrapporter.

§12 Covid-19 Läget i Skåne är typ inte så bra. Det är en tredje våg i Stockholm.

§13 Omvärldsbevakning Martin Andersson-Plyming berättade om ett experiment i Ne-
derländerna. Där hade man försökt undersöka smittspridningen
av covid-19 genom att samla folk i ett rum. Vissa i rummet ha-
de munskydd, medan andra inte hade det och sedan skulle folk
skrika.

Love Barany berättade att det var brist på halvledare i världen.
Vissa kan inte producera grafikkort på grund av resursbrist.

Linus Åbrink fortsatte på Loves spår med resursbrist och berät-
tade att det är brist på containers.

§14 Köp av UPS Oskar Stenberg berättade om varför D-sektionen behöver en UPS
och vilka konsekvenser det kan få att inte ha en UPS.

En diskussion gällande när vi ska köpa en UPS och vilken av de
två föreslagna modellerna vi ska köpa påbörjades.

Kaspian Jakobsson yrkade på att godkänna den sena handlingen
med tillägget att ”om det finns någonting ekvivalent bra inom
samma prisintervall ska Källarmästeriet få inhandla denna”.
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Linus yrkade på att avsätta 5500kr för att Källarmästeriet ska
kunna köpa en UPS.

Kaspian drog tillbaka sitt yrkande.

Mötet beslöt att bifalla Linus yrkande.

§15 Meddelanden Sean Jentz meddelade att någon gång väldigt snart öppnar an-
mälan för LOL-turneringen.

Kaspian Jakobsson berättade att det är tentavecka nästa vecka.

Marie Ask Uggla frågade om vi har styrelsemöte nästa vecka,
varpå Kaspian svarade att vi kan diskutera det under nästa punkt.

§16 Övrigt Kaspian Jakobsson lyfte diskussion om att ha styrelsemöte nästa
vecka. Det blev bestämt att det inte kommer vara styrelsemöte
nästa vecka.

David Jobrant berättade att det har varit på tal att måla om en
trappa mot iDét och frågade om någon känner till den här infor-
mationen, eftersom han var osäker på vem han skulle vända sig
till. Det var någon som föreslog att Lars Gustafsson skulle ha koll
på detta.

Kaspian Jakobsson sade ”Om ni vill ha något sagt - the time is
now.”

Joel Bäcker passade då på att lyfta sin absoluta favoritpunkt:
uppmana Styrelsen om att lämna in utläggsräkningar.

§17 OFMA Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 12:55.

Mötessekreterare

Josefin Wetterstrand
Vice Ordförande

Mötesordförande

Kaspian Jakobsson
Ordförande

Justeras

Hannes Östergren
Källarmästare

3 (3)


	§1 OFMÖ
	§2 Tid och sätt
	§3 Adjungeringar
	§4 Föredragningslista
	§5 Val av justerare
	§6 Föregående mötesprotokoll
	§7 Information från kåren
	§8 Information PLCD
	§9 Information från kollegierna
	§10 Ekonomisk status
	§11 Utskottsrapporter
	§12 Covid-19
	§13 Omvärldsbevakning
	§14 Köp av UPS
	§15 Meddelanden
	§16 Övrigt
	§17 OFMA

